
N I B F : s  s v a r  p å  M o t i o n  3  t i l l  Å r s m ö t e  2 0 2 5       S i d a  | 1 
 

 
 
            Org nr: 897001 – 5825 
Maskingvägen 27                                                                                             Bankgiro: 5489 - 1270 
972 54  Luleå                                                                             E-post: norrbotten@innebandy.se    
                                                                                                            www.innebandy.se/norrbotten                                                                                

                                               2025-06-10 

 
NIBF:s svar på Alviks IK/BAIK:s 

motion 3 till Årsmötet 2025 
 

 

Bakgrund: 
 
 

Innebandy är mer än bara en sport; det är en möjlighet för våra unga spelare att utvecklas 
både idrottsligt men även som individer. I Samsyn Luleå erbjuder våra föreningar en trygg och 
inspirerande miljö, tillgänlig för alla som är intresserade av innebandy. Särskilt fokus ligger på 
deltagande av barn och unga där storleken på famlijens plånbok inte ska avgöra om ett barn 
kan delta i sin idrottsaktivitet eller ej.  
 
Men denna bakgrund ställer vi oss fundersamma till förbundets 
avisering av ökade kostnader till säsongen 2025/2026 utifrån följande 
frågeställningar:  

 

1. Vad är bakgrunden till att förbundet har höjt avgiften i samtliga serier?  
2. Hur motiverar förbundet ökade avgifter i serie Blå, Grön och Röd med häsyn till att så 

många barn som möjligt ska kunna spela innebandy så länge som möjligt?  
3. Hur motvierar förbundet ökade avgifter i domarresepott för serie RÖD?  
4. Hur motiverar förbundet de höga domaravgifter i serie RÖD?  
5. Hur ser förbundet på de höga avgifterna i serie RÖD i relation till ungdomsdomare i andra 

idrotter som basket och fotboll  
6. Hur används pengarna för domarutveckling för domare i serie grön, blå och röd?  
7. Vad är reseutjämningsbidraget och hur nyttjas det konkret i verksamheten? 
 

Motivering: 
• Ekonomisk tillgänglighet: Genom att sänka kostnaderna gör vi det möjligt för fler barn och 
ungdomar att delta i innebandy, oavsett ekonomisk bakgrund.  
 

• Främjande av idrott: Lägre kostnader kan leda till ökat deltagande och därmed främja fysisk 
aktivitet och hälsa bland barn och ungdomar.  
 

• Långsiktig utveckling: Genom att göra innebandy mer tillgängligt kan vi säkerställa en 
långsiktig tillväxt och utveckling av sporten i regionen. 
 

Yrkande: 
- Ge kommande styrelse i uppdrag att utreda varför kostnaderna är så pass höga och varför 
kostnaderna stigit kraftigt samt ta fram förslag på åtgärder för att sänka samtliga kostnader i 
allmänhet och i synnerhet de kostnader kopplade till barn och ungdomar. 
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Svar/Yttrande från NIBF:s styrelse ang motionen som helhet: 
 

- Till att börja med är det glädjande att se att Alviks IK/Bergnäsets AIK inkommit med en 
motion till årsmötet i demokratisk anda. Detta behövs och vi ser gärna mer av detta och att 
vi blir fler som tar ansvar över vår verksamhet och bidrar och påverkar utvecklingen. Vi vet 
att det är många som ”sitter på sin kammare och tycker saker” så varför inte i stället bidra 
och påverka?  

 

- NIBF:s styrelse stödjer själva andemeningen och syfte med motionen och kommer i det 
yrka på bifall av motionen samt med förtydligande enligt nedan. 
 

Styrelsens förslag: 
 

Styrelsens föreslår att Årsmötet 2025 beslutar att… 
 
 

- Motionen bifalles på det yrkande som föreligger och ger kommande styrelse i uppdrag 
att utreda utifrån av de frågeställningar som är i motionen och annat som framkommer 
under utredningen och göra en total översyn både inom innebandyn lokalt, regional och 
nationellt samt mot andra lagidrotter att presentera en helhetsbild samt kring de 
olikheter som finns och varför. Så att vi sedan kan titta på vad kan vi förändra och göra 
bättre i framtiden.  
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